

REFERAT

HOVEDBESTYRELSESMØDE 3/12/2020



Dato:	03. december 2020, kl. 20:00-22:00
Deltagere:	Lis Zacho(afbud), Benjamin Rotendahl, Louise Overgaard, John Munk, Mikael Hewel, Mathias Siggard Jørgensen, Nikolaj Bührmann, Maria Scheel-Lonsdale, Kim Fredriksen, Mikkel Kisling, Michael Gylling Nielsen
Lokation:	Online via slack

I. Velkommen og opfølgning på sidste møde

Kl. 20:00-20:05

- a. Velkommen til v/ Louise
- b. Valg af dirigent og referent
 - i. Dirigent: Louise
 - ii. Referent: Maria (sekretær) m.fl.

Kl. 20:05-20.30

2. Nyt fra sekretariatet v/ Michael

1. Personale: Jonas er startet som studentermedhjælper.
Ole har sagt op. Fordi der er penge tilbage fra fonden forlænges Sidsels stilling i stedet.
2. Nyt fra Børn Helt sikker på nettet:
Lanceringen er udskudt en uges tid, pga tekniske udfordringer.
3. DUF Delegeret møde 5/12 (Michael og John)
John og Kenn skal afsted i år. Det ville være fint at sende et klart signal om, at DUF skal gøre noget mere ved de hjælpepakker, som på

nuværende tidspunkt kun afhjælper lokalafdelingerne ikke hovedorganisationerne.

Kl. 20:30-20.55

3. Landsmøde / Generalforsamling

- Der skal tages beslutning om format og dato

Sidste år havde vi Kristian Stokholm til at hjælpe med det tekniske, hvilket han klarede rigtig godt. Alternativ kunne man finde et professionelt firma til at streame det.

Det er stemning for at vi går med en online model. Fx. kigge på satellit lokationer, hvor man kan samles nogle få frivillige i en afdeling og se det sammen. Morten bliver i første omgang sat i gang med at kigge på muligheder for satellit lokation i Herning. Og kigge på at få strukturen fra frivilligmøderne (klynger) med at mødes online trukket med ind.

Kl. 20.55-21.10

4. Forretningsmodeller Piratskibet

Vi skal have afleveret en rapport til Industriens Fond vedr. forretningsmodeller til Piratskibet. Den arbejder Sidsel intenst på.

Vi har fået lovning på, at vi får overleveret koden til platformen, når Piratskibet overleveres til os fra Morning Train.

Kl. 21.10-21.30

5. Medlemssystem

En kort gennemgang af hvor vi er nu. Libak og Benjamin planlægger at lave et roadmap, som Jonas skal udføre, når han kommer ombord.

Vi skal ikke gennemgå det hele, men hvis der er ønsker til features der skal prioriteres, så kan i lufte dem her.

Link til vores nuværende roadmap hvis man er interesseret:

https://github.com/CodingPirates/forenings_medlemmer/projects/2

Jonas har fået 3 små features han skal prøve kræfter med til at starte med. Dernæst er der nogle muligheder at tage fat på - bedre flow for afdelingskaptajnerne eller have støtteforeningerne med eller alle frivillige kan komme med ind i systemet. Der er stemning for at det bliver punktet om at få alle de frivillige med ind i medlemssystemet. Det vil Jonas derfor blive sat igang med i det nye år, 2021.

Kl. 21.30-21.35

6. Bordet rundt - Michael deltager ikke under dette punkt

Kl. 21.35-21.40

7. Referatet afsluttes